[bookmark: _GoBack][bookmark: OLE_LINK2]德米斯膜科技有限公司是一家自主研发、生产、销售汽车膜、建筑玻璃膜、家居建筑膜三大领域TPU保护膜、高端窗膜产品的高新技术企业。

我们的合作工厂位于江苏省滨海工业区，建筑面积4.6万平方米，1000万级无尘生产车间，4条生产线。工厂拥有自己的胶带铸造技术和高标准的实验室等相关科研配套能力。公司自成立以来，始终把产品和技术创新放在第一位。Dmis非常重视研发投资。公司引进美国CO-TECH、日本CO-TECH等全套生产线，包括:TPU母粒造粒、PET薄膜制造、精密涂装、层压、分切加工等，保持产品在同行业的竞争力。我们的产品安装等方面均达到行业第一水平。公司拥有核心工艺技术和完善的质量控制管理，充分满足客户需求。

作为全球源工厂之一，我们的海外销售部位于广州，靠近广州国际机场，方便安排货物出口。到目前为止，我们的产品销往超过286个国家和地区，包括:欧洲，南美，北美，中东，东南亚....客户的满意是我们不断创新和改进的动力，欢迎共同共赢。

https://www.youtube.com/channel/UCrZi6XCJZgCbzhXjpdN2Z6Q

厂房建筑面积4.6万平方米，拥有8条保护线，1000万级无尘生产车间。工厂拥有自己的胶带铸造技术和高标准的实验室等相关科研配套能力。公司自成立以来，始终把产品和技术创新放在第一位。Dmis非常重视研发投资。公司引进美国CO-TECH、日本CO-TECH等全套生产线，包括:TPU母粒造粒、PET薄膜制造、精密涂装、层压、分切加工等，保持产品在同行业的竞争力。我们的产品安装等方面均达到行业第一水平。公司拥有核心工艺技术和完善的质量控制管理，充分满足客户需求。
到目前为止，我们的产品销往超过286个国家和地区，包括:欧洲，南美，北美，中东，东南亚....客户的满意是我们不断创新和改进的动力，欢迎共同共赢。
Dmis Film Technology Co., Ltd. is a high-tech enterprise that independently develops, produces and sells TPU protection film, high-end window film products in the three major fields of automotive film, building glass film and home construction film.

Our cooperation factory is located in Binhai Industrial Zone, Jiangsu Province, with a construction area of 46,000 square meters and 4 production lines in a 10-million-level dust-free production workshop. Factory has its own tape-casting technology and high-standardized laboratories and other related scientific research supporting capabilities. Since its establishment, Dmis company has always put product and technoloy innovation first. Dmis shows great attention to R&D investment. To keep the competitiveness of our products in this industry by introducing a complete set of production lines such as CO-TECH from the United States and Japan, including: TPU masterbatch granulation, PET film manufacturing, precision coating, lamination, slitting processing. Our products Mounting and other aspects have reached the first level in the industry. The company has core process technology and complete quality control management to fully meet customer needs. 

As one of the global source factories, our oversea sales department is located in Guangzhou, near Guangzhou international airport, which is convenient to arrange the export of the goods. so far our products are sold over to 286+ countries and areas, including: Europe, South and North America, Middle East, Southeast Asia....Customer’s satisfaction is our motivation to innovation and improvements, welcome win-win together.

https://www.youtube.com/channel/UCrZi6XCJZgCbzhXjpdN2Z6Q

[bookmark: OLE_LINK1][bookmark: OLE_LINK3]Factory occupies a contruction area of 46,000 square meters and 8 protection line in a 10-million-level dust free production workshop. Factory has its own tape-casting technology and high-standardized laboratories and other related scientific research supporting capabilities. Since its establishment, Dmis company has always put product and technoloy innovation first. Dmis shows great attention to R&D investment. To keep the competitiveness of our products in this industry by introducing a complete set of production lines such as CO-TECH from the United States and Japan, including: TPU masterbatch granulation, PET film manufacturing, precision coating, lamination, slitting processing. Our products Mounting and other aspects have reached the first level in the industry. The company has core process technology and complete quality control management to fully meet customer needs. 
So far our products are sold over to 286+ countries and areas, including: Europe, South and North America, Middle East, Southeast Asia....Customer’s satisfaction is our motivation to innovation and improvements, welcome win-win together.

